

ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມໂຄງການ

ທີມງານໂຄງການຂອງຂອງແຕ່ລະມະຫາວິທະຍາໄລ

ມະຫາວິທະຍາໄລເຮລຊິນກິນ, ປະເທດຟິນແລນ University of Helsinki, Finland

	<p>Prof. Markku Kanninen</p> <p>ທ່ານໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈໃນເຂດປ່າຮ່ອນເປັນເວລາ 30 ປີ. ຕໍາແໜ່ງຂອງທ່ານແຕ່ກ່ອນເຖິງໃນປັດຈຸບັນ, ຜູ້ອໍານວຍການໂຄງການການບໍລິການສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ການນໍາໃຊ້ແບບຍືນຍົງຂອງປ່າໄມ້ CIFOR (2003–2010); ຮອງຜູ້ອໍານວຍການສັງລວມຂອງໂຄງການ CATIE(ປະເທດຄອັສຕາລິກາ) (1996–2003); ແລະ ຜູ້ອໍານວຍການຂອງໂຄງການຄົ້ນຄວ້າຟິນແລນກ່ຽວກັບການປ່ຽນແປງດິນຟ້າອາກາດ (1990–1995). ປັດຈຸບັນ, ທ່ານເປັນນັກຂຽນບົດລາຍງານພິເສດຂອງ IPCC ກ່ຽວກັບ 1.5 ອົງສາ. ທ່ານເປັນໜຶ່ງສະມາຊິກຄະນະກຳມະການສະພາບດິນຟ້າອາກາດຂອງຟິນແລນໃນຈຳນວນ 15 ທ່ານ. ທ່ານໄດ້ມີບົດຕິພິມຫຼາຍກວ່າ 350 (ຫຼາຍກວ່າບົດທີ່ຖືກຕິພິມກວ່າ 80 ລາຍການໃນບົດຄົ້ນຄວ້າວິທະຍາສາດ). ທ່ານໄດ້ຮັບລາງວັນ Nobel Peace Prize ໃນການເປັນສະມາຊິກຂອງ IPCC ປີ 2007</p>
	<p>Nicholas Hogarth</p> <p>ທ່ານມີປະສົບການຫຼາຍກວ່າ 12 ປີ ໃນການໃຊ້ຊີວິດ ແລະ ເຮັດວຽກກ່ຽວກັບບັນຫາປ່າໄມ້ໃນໂລກຕອນໃຕ້ ແລະ ການພັດທະນາຊຸມນະບົດ, ລວມທັງການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈພາກສະໜາມ ແລະ ການສ້າງຄວາມອາດສາມາດ. ຈຸດລວມທາງພູມມິສາດໃນຈີນ, ລາວ, ອິນໂດເນເຊຍ, ແລະ ກຳປູເຈຍ, ແຕ່ວ່າທ່ານຍັງມີປະສົບການໄລຍະຍາວໃນການບໍລິຫານຮ່ວມກັບໂຄງການວິໄຈ 24 ປະເທດທາງດ້ານປ່າໄມ້ ແລະ ແບບແຜນການດຳລົງຊີວິດ. ທ່ານໄດ້ເຮັດວຽກເປັນທີ່ປຶກສາສຳຫຼັບໂຄງການ UN, CIFOR, ການຮ່ວມມືຊຶມເຜົ່າອັອດສະເຕເລຍ, ແລະ ອື່ນໆ. ຄວາມຊຳນິຊຳນານຫຼັກຄື: ການວິເຄາະການດຳລົງຊີວິດໃນບົດນະບົດ, ອອກແບບເຄື່ອງມືການລວບລວມຂໍ້ມູນໃນຂອງຄົວເຮືອນ, ລວບລວມຖານຂໍ້ມູນ, ປະລິມານລາຍຮັບຂອງປ່າໄມ້ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ, ບຸລະນະ</p>

	<p>ເຂດປ່າໄມ້, ການປູກໄມ້ຂະໜາດນ້ອຍ ແລະ ກາງ, ໄມ້ໄຜ່, ການຂຽນ ແລະ ດັດແກ້ບົດວິທະຍາສາດ, ທົບທວນລະບົບ, ຕິດຕາມກວດກາໂຄງການ ແລະ ປະເມີນ.</p>
	<p>Adrian Monge ທ່ານ ໄດ້ເຮັດວຽກໂຄງການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈ ແລະ ການສ້າງຄວາມອາດສາມາດ ຫຼາຍກວ່າ 20 ປີໃນທະວີບແອັບຟີກກາ, ອາຊີຕາເວັນອອກສ່ຽງໃຕ້ ແລະ ລາຕິນ ອາເມລິກາ. ປະສົບການຂອງທ່ານລວມທັງການສອນບັນຫາປ່າໄມ້ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມໃນປະເທດຟິນແລນ ແລະ ຕ່າງປະເທດ, ການກຽມພ້ອມ, ການຮ່ວມມື ແລະ ການດຳເນີນງານຂອງຫຼັກສູດການຮຽນທາງອິເລັກໂຕນິກ., ການຮ່າງ ແລະ ສິ່ງບົດຄົ້ນຄວ້າ ແລະ ບົດສະເໜີການຮ່ວມມືພັດທະນາ. ຄວາມຊຳນິຊຳນານຫຼັກຄື: ເຄື່ອງມືການພັດທະນາດິຈິຕໍລິສຳຫຼັບການລວບລວມຂໍ້ມູນ, ການປ່ຽນແປງດິນຟ້າອາກາດ ແລະ ປ່າໄມ້ (ການປັບໂຕ ແລະ ການຫຼຸດຜ່ອນ), ສຳຫຼວດປ່າໄມ້ ແລະ ການບໍລິຫານ, ການຄົ້ນຄວ້າການມີສ່ວນຮ່ວມ, ແລະ ການບໍລິການດ້ານລະບົບນະເວດ</p>
	<p>Dipjoy Chakma ດິບຈອຍຈິບການສຶກສາໃນລະດັບປະລິນຍາໂທດ້ານກະເສດສາດ ແລະ ປ່າໄມ້ຈາກມະຫາວິທະຍາໄລເຮລຊິນກິນໃນສາຂາການຕະຫຼາດຜະລິດຕະພັນປ່າໄມ້. ປະສົບການຂອງທ່ານລວມມີການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈຜະລິດຕະພັນເຄື່ອງປ່າຂອງດົງ ແລະ ການວິເຄາະດ້ານການຕະຫຼາດ, ການວິເຄາະແບບແຜນດຳລົງຊີວິດ, ວິເຄາະນະໂຍບາຍປ່າໄມ້, ແລະ ການບໍລິຫານໂຄງການ. ທ່ານໄດ້ມີປະສົບການດ້ານການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈ ແລະ ຊຳນິຊຳນານໃນຂົງເຂດແມ່ນ້ຳຂອງຫຼາຍກວ່າ 08 ປີ, ພາສາທີ່ທ່ານເວົ້າໄດ້ລຽນໄຫຼແມ່ນພາສາຊັກມາ Chakma (ພາສາແມ່), ພາສາອັງກິດ, ແລະ ພາສາບັງກໍລີ Bengali; ມີຄວາມສາມາດເວົ້າພາສາລາວ ແລະ ຮິນດູ, ແລະ ຍັງສາມາດເວົ້າພາສາຟິນແລນໃນລະດັບພື້ນຖານ.</p>

ມະຫາວິທະຍາໄລເຟຣເບີຣກ Albert Ludwigs University Freiburg



Prof. Benno Pokorny

ທ່ານໄດ້ເຮັດວຽກເປັນອາຈານສອນຫຼັງປະລິນຍາຕີສຳຫຼັບເສດຖະກິດສັງຄົມໃນມະຫາວິທະຍາໄລ Federal University of Rural Amazon (UFRA) ໃນປະເທດບຣາຊິວ ແລະ ນັກຄົ້ນຄວ້າວິໄຈຂອງອາວຸໂສຂອງສູນການຄົ້ນຄວ້າປ່າໄມ້ສາກົນ CIFOR. ຕັ້ງແຕ່ປີ 2003, ທ່ານເປັນໂນແມ່ນ ສາດສະດາຈານຂອງການພັດທະນາປ່າໄມ້ ແລະ ຊີນນະບົດໃນຄະນະສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ, ມະຫາວິທະຍາໄລເຟຣເບີຣກ. ສຳຫຼັບປະສົບການຫຼາຍກວ່າ 20 ປີ ແມ່ນທ່ານໄດ້ສຶກສາບົດບາດ ແລະ ຜູ້ປະກອບການຂະໜາດນ້ອຍ ແລະ ປ່າໄມ້ໃນເນື້ອໃນຂອງການພັດທະນາຊີນນະບົດໃນເຂດຮ້ອນ ແລະ ລຸ່ມເຂດຮ້ອນໃນລາຕິນ-ອາເມລິການ, ເອເຊຍ ແລະ ອັບຟີກກາ. ທ່ານໄດ້ປະສານກັບໂຄງການຄົ້ນຄວ້າ ແລະ ພັດທະນາສາກົນໃນການພັດທະນາທ້ອງຖິ່ນ.



Steffen Entenmann

ທ່ານໄດ້ເຮັດວຽກສະມາຄົມການຄົ້ນຄວ້າໃນຄະນະສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ, ມະຫາວິທະຍາໄລເຟຣເບີຣກ, ຫົວຂໍ້ຂອງການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈຂອງລາວແມ່ນສູນລວມຂອງການພັດທະນາຊີນນະບົດ ແລະ ການນຳໃຊ້ທີ່ດິນແບບຍືນຍົງ. ທ່ານໄດ້ຍັນຍາຍໃນຫຼັກສູດການປ່ຽນແປງດິນຟ້າອາກາດຂອງໂລກ, ຄາບອນປ່າໄມ້, ການບໍລິຫານຈັດການຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມໃນອາຊີບກາງ, ຫຼື ລະບົບການນຳໃຊ້ທີ່ດິນໃນຄະນະສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ, ມະຫາວິທະຍາໄລເຟຣເບີຣກ.

ມະຫາວິທະຍາໄລເຊັກວິທະຍາສາດຊີວິດ ປຣາກ, ປະເທດສາທາລະນະລັດເຊັກ

Czech University of Life Sciences Prague (CULS)

	<p>Jiří Remeš ປະສົບການຫຼາຍກວ່າ 30 ປີກ່ຽວກັບລະບົບວະນະວັດວິທະຍາ, ປອ Remeš ແມ່ນໜຶ່ງໃນຜູ້ນຳທີ່ຊ່ຽວຊານໃນສາທາລະນະລັດເຊັກໃນຫົວຂໍ້ການປະເມີນລະບົບວະນະວັດວິທະຍາ ແລະ ການຟື້ນຟູປ່າ, ການຟື້ນຟູລະບົບນິເວດວິທະຍາປ່າໄມ້, ແລະ ວະນະວັດວິທະຍາທີ່ຕິດແທດກັບທຳມະຊາດ ແລະ ການຂະຫຍາຍພັນຂອງພັນໄມ້ແນະນຳໃນສາທາລະນະລັດເຊັກ. ທ່ານແມ່ນອາຈານຂອງຫຼັກສູດວະນະວັດວິທະຍາໃນມະຫາໄລ CULS ແລະ ຍັງຢືນຫຼັກສູດປະລິນຍາໂທສາຂາວິສາວະກຳປ່າໄມ້. ໃນການດຳລົງຕຳແໜ່ງອາດິດຮອງຄະນະບໍດີ ແລະ ປັດຈຸບັນຮອງອະທິການບໍດີຝ່າຍການຮຽນການສອນ, ທ່ານໄດ້ມີປະສົບການການສຶກສາຮຽນຮູ້ແບບສ້າງສັນ ແລະ ນະວັດຕະກຳໃນ CULS.</p>
	<p>Prof. Róbert Marušák ໄດ້ເໝັນໜັກການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈກ່ຽວກັບລະບົບສິ່ງເສີມການເພີ່ມປະສິດທິພາບ ແລະ ການຕັດສິນໃຈດ້ານປ່າໄມ້ອີງຕາມການຕິດຕາມກວດກາຄັງສິນຄ້າ. ປະສົບການຫຼາຍກວ່າ 20 ປີດ້ານການສິດສອນ ແລະ ການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈໃນສາຂາແຜນຊັບພະຍາກອນປ່າໄມ້ ແລະ ຄັງສິນຄ້າ, ທ່ານໄດ້ເປີດກວ້າງຄວາມຮູ້, ການນຳໃຊ້ເຂົ້າໃນການສຶກສາຊັ້ນສູງ ແລະ ການປະຕິບັດ. ປັດຈຸບັນທ່ານໄດ້ດຳລົງຕຳແໜ່ງເປັນຮອງຄະນະບໍດີຝ່າຍພົວພັນຕ່າງປະເທດໃນຄະນະປ່າໄມ້ ແລະ ວິທະຍາສາດໄມ້, CULS</p>
	<p>Radek Rinn: ປັດຈະບັນເປັນຮອງຄະນະບໍດີຝ່າຍພັດທະນາ ແລະ ແຜນງານໃນຄະນະປ່າໄມ້ ແລະ ວິທະຍາສາດໃໝ່, CULS. ໃນຖານະນັກສຶກສາປະລິນຍາເອກໃນພາກວິຊາປ່າໄມ້ ແລະ ເສດຖະສາດໄມ້, ບົດຄົ້ນຄວ້າວິໄຈຂອງພົ້ນໄດ້ສົນໃຈໃນດ້ານເສດຖະສາດປ່າໄມ້, ການບໍລິຫານໂຄງການປ່າໄມ້, ການບໍລິການລະບົບນິເວດວິທະຍາ, ເສດຖະກິດຊີວະພາບໃນປ່າໄມ້. ປະສົບການເປີດກວ້າງຂອງທ່ານໃນການແຜນງານແລະ ທຶນການຊ່ວຍເຫຼືອລ້າຂອງສະຫະພາບຢູໂຣບແມ່ນສຳຄັນຜູ້ປະສານງານໂຄງການ CULS.</p>



Martin Jankovský ການຄົ້ນຄວ້າຂອງທ່ານທີ່ສົນໃຈລວມມີເຕັກໂນໂລຊີປ່າໄມ້ ແລະ ການປະຕິບັດຄື: ປັດໃຈມະນຸດດ້ານປ່າໄມ້, ເຊິ່ງເປັນຫົວຂໍ້ທີ່ສົນໃຈຂອງການເລີ່ມປະລິນຍາເອກເພິ່ນ, ບ່ອນທີ່ຕິດພັນລະຫວ່າງເຄື່ອງຈັກ ແລະ ລະບົບສິ່ງແວດລ້ອມຂອງຜູ້ເຮັດວຽກງານປ່າໄມ້ ແລະ ການຕອບສະໜອງທາງດ້ານພິຊິກສາດໃນການໂຫຼດທາງດ້ານຈິດໃຈ ແລະ ຮ່າງກາຍ. ນອກຈາກນີ້, ທ່ານຍັງໄດ້ສຶກສາຜົນກະທົບດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມຂອງກິນຈັກໃນເວລາເກັບກ່ຽວໄມ້ໃນປ່າຢືນຕົ້ນ. ປະສົບການສອນຂອງທ່ານມາດິນລວມມີປັດໃຈມະນຸດ ແລະ ກາຍະສາດ, ແລະ ການເກັບກ່ຽວໄມ້ໃນມະຫາວິທະຍາໄລເຕັກນິກ, ປະເທດສະໂລວາເກຍ ແລະ ຄະນະປ່າໄມ້ ແລະ ວິທະຍາສາດ, CULS.

ມະຫາວິທະຍາໄລແຫ່ງຊາດ



ຮສ ປອ ນ ລັດສະໝີ ບຸບຜາ (ຄະນະບໍດີຄະນະວິທະຍາສາດປ່າໄມ້, ມຊ). ທ່ານມີປະສົບການຄົ້ນຄວ້າຫຼາຍກວ່າ 20 ປີ ດ້ານວິທະຍາສາດໄມ້ ແລະ ເສດຖະກິດປ່າໄມ້ໃນລາວ, ປັດຈຸບັນທ່ານເປັນບຸກຄົນສຳຄັນໃນໂຄງການຄົ້ນຄວ້າໃນຄະນະວິທະຍາສາດປ່າໄມ້, ມະຫາວິທະຍາໄລແຫ່ງຊາດລາວ, ເຊິ່ງລວມທັງມູນລະຄ່າເພີ່ມໃນປ່າປູກ, ນະໂຍບາຍ ແລະ ເສດຖະກິດ, ແລະ ອື່ນໆ. ຮສ ປອ ດຣ ລັດສະໝີ ເຄີຍເປັນປະທານຂອງເຄື່ອນຍ້າຍລາວສຳຫຼັບການສຶກສາກະສິກຳປ່າໄມ້ ໃນໄລຍະ 2005–2009, ຂະນະດຽວກັນ (2005–2009) ທ່ານໄດ້ເຮັດວຽກເປັນຜູ້ປະສານງານໂຄງການຂອງການສຶກສາ ກະສິກຳປ່າໄມ້ ອາຊີຕະເວັນອອກສ່ຽງໃຕ້. ນອກຈາກວຽກທີ່ເປັນຄະນະບໍດີຄະນະວິທະຍາສາດປ່າໄມ້, ຮສ ປອ ລັດສະໝີ ບົວພາ ຍັງໄດ້ເຮັດວຽກເປັນຜູ້ບໍລິຫານໂຄງການຂອງ ACAIR “ ການເສີມສ້າງອົງປະກອບສຳຄັນຂອງຕອງໄສ້ສຳຫຼັບການເຕີບໂຕຂອງປ່າປູກຢູ່ໃນລາວ Enhancing Key Elements of Value Chains for Plantation-growth in Lao PDR”



ປອ ໄກສອນ ເພັງໂສພາ, ຮອງຫົວໜ້າຫ້ອງການຫຼັງປະລິນຍາຕີຂອງມະຫາວິທະຍາໄລແຫ່ງຊາດ. ທ່ານເຄີຍເຮັດວຽກເປັນຫົວໜ້າພະແນກຫຼັງປະລິນຍາຕີຄະນະວິທະຍາສາດປ່າໄມ້ກ່ອນທີ່ຈະຍົກຍ້າຍມາຢູ່ຂອງ ມຊ. ປອ ໄກສອນ ໄດ້ຈົບການສຶກສາປະລິນຍາເອກໃນເສດຖະກິດປ່າໄມ້ ເໝ້ນໃສ່ການຄ້າໄມ້ທ່ອນສາກົນຈາກມະຫາວິທະຍາໄລເມວເບີນ, ປະເທດອັດສະຕເລຍ. ທ່ານໄດ້ມີປະສົບການດ້ານການຄົ້ນຄວ້າໃນດ້ານການບໍລິຫານປ່າໄມ້ ແລະ ນະໂຍບາຍພັດທະນາທີ່ກ່ຽວຂ້ອງໃນລາວ, ທ່ານສອນວິຊາຫຼັກແມ່ນກົດໝາຍປ່າໄມ້, ນະໂຍບາຍ, ການບໍລິຫານຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ວິຊາອື່ນໆທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ. ປອ ໄກສອນເປັນບຸກຄົນໜຶ່ງທີ່ສຳຄັນໃນການສ້າງໜ່ວຍງານການອະນຸລັກເຄື່ອນທີ່ໃນຄະນະວິທະຍາສາດປ່າໄມ້, ມຊ.



ປອ ທຸມທອນ ວົງວິສຸກ, ຫົວໜ້າພະແນກຫຼັງປະລິນຍາຕີ, ຄະນະວິທະຍາສາດປ່າໄມ້, ມະຫາວິທະຍາໄລແຫ່ງຊາດລາວ. ປອ ທຸມທອນມີປະສົບການດ້ານການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈຫຼາຍກວ່າ 10 ປີທີ່ກ່ຽວຂ້ອງການຄຸ້ມຄອງຊັບພະຍາກອນ, ການປ່ຽນແປງທີ່ດິນນໍາໃຊ້ ແລະ ບັນຫາທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການປ່ຽນແປງດິນຟ້າອາກາດ. ໃນໄລຍະ 2003–2006, ທ່ານໄດ້ເຮັດວຽກເປັນຜູ້ປະສານງານທ້ອງຖິ່ນຂອງໂຄງການ ກອງທຶນ IDRC “ ການສ້າງຄວາມອາດສາມາດການຄຸ້ມຄອງຊັບພະຍາກອນຊຸມຊົນ”. ນອກຈາກໜ້າທີ່ດຳແໜ່ງໃນຄະນະວິທະຍາສາດປ່າໄມ້, ທ່ານຍັງໄດ້ເຮັດວຽກບໍ່ເຕັມເວລາການຄົ້ນຄວ້າຫຼັງປະລິນຍາເອກພາຍໃຕ້ການຄົ້ນຄວ້າເພື່ອການພັດທະນາພູມມິສາດໃນລາວຮ່ວມກັບມະຫາວິທະຍາໄລເບຣິນ ປະເທດສະວິດເຊີແລນ.

ມະຫາວິທະຍາໄລສຸພານຸວົງ



ທ່ານ ສີອນຸວົງ ສະຫວັດທອງ, ມີທັກສະດ້ານແຜນການນໍາໃຊ້ທີ່ດິນສໍາຫຼັບເຂດພູສູງ (ການບໍລິຫານຈັດການແຫ່ງນ້ຳ). ໃນລະດັບປະລິນຍາໂທໃນຂົງເຂດສຶກສາ, ມີພື້ນຖານທີ່ດີໃນດ້ານປ່າໄມ້ ແລະ ປ່າປູກຊຸມຊົນ. ປະສົບການໃນດ້ານການຈັດການໂຄງການຮ່ວມມືສາກົນໃນຖັນແຖວບັນຫາດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ. ທຶນການຄົ້ນຄວ້າທີ່ໄດ້ຮັບຈາກຕົວແທນທັງພາຍໃນ ແລະ ຕ່າງປະເທດ.



ທ່ານ ນ. ບຸນທ່ຽງ ວົງຊວງທໍາ ແມ່ນຜູ້ປະສານງານໂຄງການໃນປັດຈຸບັນໃນມະຫາວິທະຍາໄລສຸພານຸວົງ ມສ. ທ່ານໄດ້ຈົບການສຶກສາຈາກພາກວິຊາພາສາອັງກິດ, ມຊ ໃນລະດັບປະລິນຍາຕີໃນປີ 2004 ແລະ ໄດ້ຮັບໃນລະດັບປະລິນຍາໂທສາຂາພາສາອັງກິດເປັນພາສາທີ່ສອງຈາກຄະນະອັກສອນສາດ, ມະຫາວິທະຍາໄລແຫ່ງຊາດ ໃນປີ 2014. ທ່ານໄດ້ເຮັດວຽກການຄົ້ນຄວ້າຫຼາຍໂຄງການໃນການຝຶກອົບຮົມສໍາຫຼັບການສຶກສາພາສາອັງກິດໃນກໍາປູເຈຍດ ມະເລຍເຊຍ, ແລະ ໄທ. ຫົວຂໍ້ທີ່ເພີ່ນສົນໃຈແມ່ນລວມມີການສື່ສານກ່ຽວກັບສິ່ງແວດລ້ອມ, ການສື່ສານແບບຊ່ຽວຊານ, ແລະ ພາສາເພື່ອຈຸດປະສົງສະເພາະ



ທ່ານ ວົງປາສິດ ຈັນທະຄຸນ ປັດຈຸບັນດໍາລົງຕໍາແໜ່ງຮັກສາການຄະນະບໍດີຄະນະກະເສດສາດ ແລະ ຊັບພະຍາກອນປ່າໄມ້, ມະຫາວິທະຍາໄລສຸພານຸວົງ, ປະເທດລາວ. ທ່ານໄດ້ບັນຍາຍໃນວິຊາຕ່າງໆເຊັ່ນ: ການອອກແບບການທົດລອງ ແລະ ວິເຄາະ, ໂພສະນາການ, ແນວຄວາມຄິດການອອກແບບ. ທ່ານໄດ້ມີປະສົບການໃນກິດຈະກຳຕ່າງໆດ້ານວິຊາການແບບການສ້າງສັນ ແລະ ນະວັດຕະກຳ ແລະ ຫຼັກສູດການຮຽນຮູ້. ຫົວຂໍ້ການຄົ້ນຄວ້າທີ່ໜ້າສົນໃຈຂອງເພີ່ນແມ່ນໂພສະນາການສັດ, ຄວາມປອດໄພດ້ານອາຫານ ແລະ ການພັດທະນາຊີນະບົດ (ບົດຂອງທ່ານໄດ້ຖືກຕີພິມກວ່າ 40 ຫົວຂໍ້ໃນ google scholar ແລະ ຖືກນໍາໃບອ້າງອີງປະມານ 204 ຕັ້ງແຕ່ປີ 2014 ແລະ ດັດສະນີ 10)



ທ່ານ ບຸນທ່ຽງ ເພັດຊິມພູ ຈົບການສຶກສາໃນລະດັບປະລິນຍາໂທດ້ານນັ້ນທະນາການສວນສາທາ ແລະ ການທ່ອງທ່ຽວ, ມະຫາວິທະຍາໄລກະເສດສາດ, ກຸງເທບ, ປະເທດໄທ. ການຄົ້ນຄວ້າຂອງທ່ານ ແລະ ສູນກິດຈະກຳການສອນໃນການປະເມີນທໍາແຮງຊັບພະຍາກອນນັ້ນທະນາການ ແລະ ຈັດແຍກຂອງໂອກາດນັ້ນທະນາການ, ສະເຕັກທຣັມຂອງນັ້ນທະນາການອີງຕາມທໍາມະຊາດ. ທ່ານເປັນຫົວໜ້າພາກວິຊາຊັບພະຍາກອນປ່າໄມ້, ຄະນະກະເສດສາດ ແລະ ຊັບພະຍາກອນປ່າໄມ້, ມະຫາວິທະຍາໄລສຸພານຸວົງ. ທ່ານມີປະສົບການເປັນທີ່ປຶກສາແຫ່ງຊາດດ້ານມາດຕະຖານດ້ານສຸຂະອະນາໄມ ແລະ ສຸຂະອະນາໄມພືດ: SPS ໃນລາວ.

ມະຫາວິທະຍາໄລສະຫວັນນະເຂດ

	<p>ທ່ານ ປອ ສິມພິງ ຈັນທະວົງ ຈົບການສຶກສາປະລິນຍາໂທໃນສາຂາການອະນຸລັກຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ, ພາຍຈາກສະຖາບັນເຕັກໂນໂລຊີ AIT, ບາງກອກ, ໄທ ແລະ ປະລິນຍາເອກສາຂາວິທະຍາສາດສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ການບໍລິຫານຈັດການຈາກມະຫາວິທະຍາໄລ ຟິລິບິນລອສ ບັນຢອດ, ປະເທດຟິລິບິນ. ຫົວຂໍ້ການຄົ້ນຄວ້າທີ່ທ່ານສົນໃຈລວມມີການອະນຸລັກທຳມະຊາດ ແລະ ເສດຖະສາດການຜະລິດຂອງປ່າໄມ້ໃນຂົງເຂດອາຊີຕາເວັນອອກສ່ຽງໃຕ້. ປະສົບການຂອງທ່ານໃນດ້ານການສິດສອນລວມມີຫົວຂໍ້ເຊັ່ນ: ນິເວດວິທະຍາປ່າໄມ້, ການອະນຸລັກທຳມະຊາດ, ປະເມີນຜົນກະທົບດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ, ແລະ ອື່ນໆ.</p>
	<p>ທ່ານ ຮສ ປອ ສີທາ ເຂັມມະລາດ ຈົບປະລິນຍາໂທສາຂາວິສາວະກຳກະເສດຈາກມະຫາວິທະຍາໄລຟິລິບິນລອສ ບັນຢອດ, ປະເທດຟິລິບິນ ແລະ ປະລິນຍາເອກສາຂາເສດຖະກິດກະເສດ ແລະ ການພັດທະນາຈາກຄະນະວິທະຍາສາດສະເສດສິ່ງແວດລ້ອມ, ປະເທດເບວຢຽມ. ກິດຈະກຳການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈ ແລະ ການສອນຂອງທ່ານກ່ຽວກັບພັດທະນາຊຸມນະບົດ ແລະ ວິສາວະກຳການກະເສດ. ປະສົບການຂອງທ່ານດ້ານກິດຈະກຳການສ້າງສັນ ແລະ ນະວັດຕະກຳວິຊາການ ແລະ ຫຼັກສູດການຮຽນການສອນ.</p>
	<p>ທ່ານ ປອ ບຸນເຮືອງ ນິນຈະເລີນ ຈົບການສຶກສາປະລິນຍາໂທສາຂາປ່າໄມ້ຈາກມະຫາວິທະຍາໄລດຣາສເດີນ University of Dresden, ປະເທດເຢຍລະມັນ ແລະ ປະລິນຍາເອກຈາກມະຫາວິທະຍາໄລປູຕຣາ, ມະເລເຊຍ ສຳຫຼັບຫົວຂໍ້ບົດວິທະຍານິພົນຂອງທ່ານແມ່ນ ຜົນກະທົບຂອງການປະຕິບັດການກະເສດ ແລະ ການນຳໃຊ້ປ່າໄມ້ໃນດ້ານເສດຖະກິດສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມໃນແຂວງວຽງຈັນ, ສປປ ລາວ. ການຄົ້ນຄວ້າວິໄຈກ່ຽວຂ້ອງກັບການປະເມີນຜົນກະທົບດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ວິທະຍາສາດດິນ. ໃນການດຳລົງຕຳແໜ່ງຮອງອະທິການບໍດີມະຫາວິທະຍາໄລສະຫວັນນະເຂດ, ທ່ານໄດ້ມີປະສົບການໃນການພັດທະນາຫຼັກສູດການຮຽນການສອນຂອງສະຖາບັນການສຶກສາຊັ້ນສູງ.</p>